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W związku z panująca suszą i zmianami klimatu miasto ograniczyło koszenia 
trawników. Jest to absolutnie słuszne podejście ale przy okazji powstał inny problem                        
a mianowicie niekontrolowane rozprzestrzenianie się jęczmienia płonnego (Hordeum 
murinum). Niestety zbyt duża populacja jęczmienia płonnego może stanowić bardzo duże 
zagrożenie dla psów i kotów. Rozsypujące się ostre fragmenty kłosów wbijają się w łapy 
zwierząt, w skrajnych przypadkach również w gałkę oczną. Dlatego zwracam się z prośbą              
o informację jakie miasto zamierza podjąć działania w celu ograniczenia występowania tej 
inwazyjnej rośliny? Czy brane jest pod uwagę możliwość wykaszania wąskiego pasa wzdłuż 
chodników tak aby w upalne dni psy nie musiały spacerować rozgrzanymi alejkami                            
a jednocześnie nie były narażone na kontakt z jęczmieniem płonnym?  
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